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Vi arbejder fortsat på at få en frem-
tidig viceværtfunktion på plads, og
flere muligheder er under  
vurdering. Desuden går vi efter, at 
foreningens trappevask de næste 

tre måneder varetages af en  
ekstern virksomhed med start  
snarest mulig.
Vicevært Ivan Micic kan  
kontaktes på telefon 21 39 39 67.

Trappevask på vej

Vi må lige minde om, at hvis 
man planlægger ombygning af 
sin lejlighed skal projektet først 
forelægges bestyrelsen til  
godkendelse.

Vi får foretaget en ny valuar-
vurdering af foreningen, som 
præsenteres på den ordinære 
generalforsamling til januar.

Det flotte gamle kirsebærtræ  
mellem nr. 52 og nr. 1 måtte 
desværre fældes. Træet var 
råddent, og udgjorde derfor en 
sikkerhedsrisiko. 
Der plantes et tilsvarende på 
stedet, når jorden er klar.

BDO Danmark har overtaget 
revisonen af foreningens  
regnskaber.Vi må også minde om, at hvis 

man ønsker at installere en 
vaskemaskine skal dette først 
godkendes af bestyrelsen.
Kun i helt særlige tilfælde, vil 
en sådan tilladelse blive givet.
Vaskemaskiner i boligen  
giver incitament til at tørre tøj i 
lejlighederne, hvilket giver en 
masse fugt.
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